
Adviesraad Sociaal Domein Bergen 

Betreft: Gevraagd Advies Beleidsregels Leerlingenvervoer 
Aan: College van Burgemeester en Wethouders 
Datum: 14 juli 2022 

Algemeen 

Het verzoek om een advies uit te brengen ontving de adviesraad op 6 juni 2022 

Voor dit advies hebben we kennis genomen van de verschillende documenten en contact gehad met 
Forseti, de sociaal teams, de beleidsadviseur Domein Samenleven en ASD Castricum. 

De adviseur van Forseti wees ons er op dat een verordening leerlingenvervoer vaak erg op 
hoofdlijnen stuurt, maar de beleidsregels in de praktijk het verschil maken voor de inwoner / 
gebruiker. 
Wij zijn u daarom erkentelijk dat u ons ook de concept beleidsregels toezond voor een inhoudelijke 
beoordeling. 

Advies: 

1. Wij sluiten ons aan bij de adviezen die de ASD Castricum per artikel van de verordening maakt.  
2. Wij missen in zowel  de Verordening als het concept Beleidsregels de rol, verantwoordelijkheid 

en mandaat van de sociale teams in beoordelingsfase en onderzoeksfase. Het is toch niet zo dat 
burgemeester en wethouders zich met individuele aanvragen bezig houden. 

3. Het is voor ouders niet mogelijk zich te informeren over de mogelijkheid van leerlingenvervoer, 
zonder een formele aanvraag in te dienen. Lijkt ons niet wenselijk voor ouders / verzorgers en 
een onnodige belasting van de gemeente. Wij raden aan de website van de gemeente op dit punt 
te verbeteren. 

4. De scheiding van beoordelingsfase en onderzoeksfase is organisatorisch begrijpelijk, maar is 
verwarrend voor de aanvrager. Het verhoogt de kans op verwachtingen die dan in de 
onderzoeksfase tegenvallen. 

5. Er is geen contact / overleg geregeld tussen Forseti en sociaal team cq onderwijsinstelling voor 
zover wij begrijpen. Bij een afwijzing door Forseti is de aanvrager op zich zelf aangewezen. 
Forseti meldt de afwijzing aan de kwaliteitsmedewerker van de gemeente, waar het sociaal 
team en/of onderwijsinstelling logischer zou zijn. 

6. Het sociaal team meldde ons dat er opvallend weinig vragen van ouders bij het sociaal team 
komen over leerlingenvervoer. Vervoer van hun kind heeft vaak een achtergrond en speelt er 
meer binnen het gezin. Inschakeling van het team geeft zicht hierop zodat zij beter hun 
preventieve taak kunnen uitoefenen.  

7. In een eerder advies Visie en Aanbesteding Leerlingenvervoer van 15 sept 2021 noemden wij 
een aantal punten. Jammer genoeg hebben wij daar geen reactie op gekregen. De context van de 
verordening blijft ons daarom onduidelijk. Zijn onze punten wel of niet overgenomen ? 

8. In de concept Beleidsregels missen wij de rol van het sociaal team. Wellicht dat zij een nuttige 
rol kunnen spelen bij problemen tussen de vervoerder en de ouders / verzorgers /leerling. 



Tenslotte moet ons van het hart dat wij de regeling bij de adviesraad als erg ingewikkeld en 
defensief overkomt. Maar dat is in deze tijd van juridisering misschien nodig. Graag zouden we 
willen weten of dit inderdaad de reden is. Wellicht is het mogelijk om dergelijke regels in een 
bijlage op te nemen. 

We hopen u met dit advies van dienst te zijn geweest en zien uw reactie tegenmoet. 

Met vriendelijke groet, 

Namens de Adviesraad Sociaal Domein Bergen 

Fred van Leeuwarden, voorzitter 

Renske de Vreede, secretaris


